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Yarıyıl tatilinin adresi 
Oyuncak Müzesi oldu

Gürültü kirliliği 
cezasız kalmadı

TÜİK başka 
BES-AR başka

Özlem SOYDAN

Deprem

>6’da

AnTAlYA MÜzESİ 
İçİn dEv YATıRıM

Antalya Arkeoloji Müzesi, bulunduğu 
yerde hem yenilenecek hem de 

genişletilecek. 2027 yılında bitmesi 
planlanan yeni müze 10 bin metrekare 
alana yapılacak. Müze için 1,2 milyar 

Lira ödenek ayrılmış durumda

�Kültür ve Turizm Bakanlığı, Antalya Arkeoloji Mü-
zesi için düğmeye bastı. Aynı yerinde yeniden inşa 
edilecek olan müze için 1,2 milyar Lira ödenek ayrı-
lırken, 2027 yılına kadar yeni müzenin hayata geçiril-
mesinin planlandığı öğrenildi. 

�Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’un 
memleketi olan İbradı Ormana’da kültür merkezi ya-
pımına 65 milyon ayrılmış durumda. Ayrıca Ormana 
sokak düzenleme projesinin üçüncü etabı da bu yıl 
başlayacak, 2027’de bitecek.

1,2 MİlYAR lİRA ÖdEnEK BAKAn’ın MEMlEKETİnE YATıRıM

İdris ÖZYOL / TERS KÖŞE 4’te

�ATB Başkanı Ali Çandır, yaş sebze 
meyvenin hal dışında işlem görme-
sinin piyasa dengelerini bozduğu-
nu belirterek “Sağlıklı bir yasa çıka-
rılırsa denge bulunur” dedi. 2’de

�TUSAŞ Genel Müdürü Dr. Meh-
met Demiroğlu, Akdeniz Üniversi-
tesi Yerleşkesinde yer alan Antal-
ya Teknokent’i ziyaret ederek fikir 
alışverişi yaptı. 2’de

�VAli Hulu-
si Şahin, 2025 
yılının dene-
tim konusun-
da çok yoğun 
geçeceğini be-
lirterek “Son 
dönemde 
ölümlü kaza-
larda azalma 
var” dedi. 3’te 

Antalyaspor’a 
iki takım
gol atamadı
�SÜPER lig’in en 

çok gol yiyen iki 
ekibinden birisi 
olan Antalyaspor, 
bugüne kadar sa-
dece  Kayserispor 
ve Kasımpaşa’dan 
gol yemedi. 7’de

Halk, uygun fiyatlı 
ekmekten memnun
�2024’te Büyükşehir Belediyesi 

Halk Ekmek tarafından üretilen 
7 milyon 916 bin 778 adet ekmek 
vatandaşın sofrasına ulaştı. 6’da

Ölümlü kazalar azaldı
Vali Şahin, 

İl Asayiş ve 
Güvenlik 

Bilgilendirme 
toplantısında 

son 2 yıldır kaza 
ve ölü sayısında 

azalma olduğunu 
söyledi

‘Hal dışında işlem 
dengeyi bozuyor’

Savunma sanayi 
için ortak adım

ATASEM’de ikinci 
dönem başlıyor

Renkli sömestr 
günleri sona erdi

�BüyükŞEhİR Belediyesi’ne 
bağlı ATASEM kurslarının 
2024- 2025 ikinci dönemi 
için 5 bin 387 vatandaş onli-
ne kayıt yaptırdı. 8’de

�BüyükŞEhİR Belediyesi’nin 
tatilde düzenlediği ‘Çocuk-
lar ve Gençler için yarıyıl 
Tiyatro Şenliği’ yoğun ilgi 
gördü. 8’de

zirai ilaçlarda 
temin tehlikesi

�ZMO Şube Başkanı Ali Top, Çiftçi Ka-
yıt Sistemi’ne (ÇKS) kayıtlı olmayan 
kişilerin bu ilaçları almasının yasak 
olduğunu belirterek deneti-
min önemini vurguladı. 5’te

KAYıTlı OlMAYAn AlAMAz

Ziraat Mühendisleri Odası 
Başkanı Ali Top, tarımsal 
ilaçların yasa dışı yollarla 

temin edilebildiğini 
belirterek uyarıda bulundu

Emeklilerden
AvM’de eylem

�ELEkTRİk zamlarını protesto 
eden emekliler, enerji maliyetle-
rini karşılayamadıkları gerekçe-
siyle AVM’de eylem yaptı. 4’te
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BÜRO Emekçileri Sen-
dikası (BES) Antalya 
Şube Başkanı Devrim 
Mol, TÜİK’in açıkladı-

ğı yüzde 42,12’lik yıllık enflas-
yona karşın BES hesaplama-
larına göre kamu emekçilerinin yıllık 
enflasyonunun yüzde 60,51 olduğunu 
belirtti. Gıda enflasyonunun da yüzde 
44,33 seviyesine ulaştığını vurgulayan 
Mol, kamu emekçilerine dayatılan ke-
mer sıkma politikalarına karşı insanca 
yaşamaya yetecek bir ücret için müca-
dele çağrısı yaptı.

ARAŞTIRMA SONUÇLARI 
AÇIKLANDI

Büro Emekçileri Sendikası (BES) An-
talya Şubesi Başkanı Devrim Mol Büro 
Emekçileri Sendikası Araştırma mer-
kezi BES-AR tarafından hesaplanan 
Kamu Emekçilerinin Enflasyon Sepeti 
Araştırması Ocak/2025 dönemine iliş-

kin BES/TÜFE sonuçlarını kamuoyuy-
la paylaştı. TÜİK 2025 yılı Ocak ayında 
TÜFE’de bir önceki aya göre yüzde 5,03 
bir önceki yılın aynı ayına göre (yıllık) 
yüzde 42,12 artış gerçekleştiğini açıkla-
yan Başkan Mol, “Kamu Emekçilerinin 
Enflasyon Sepeti Araştırması sonuç-
larına göre ise BES/TÜFE de bir önce-
ki aya göre yüzde 5,80 bir önceki yılın 
aynı ayına göre (yıllık) yüzde 60,51 ar-
tış gerçekleşmiştir. Hükümetin kamu 
emekçilerine ilk altı ay için reva gördü-
ğü yüzde 6 (TİS)+5,54 (enflasyon far-
kı) maaş artışı TÜİK’in hesaplamaları-
na göre 2025 yılı Ocak ayı TÜFE rakamı 
yüzde 5,03 gitmiş geriye elimizde sade-
ce 6,51 puanlık artış kalmıştır. Enflas-
yon farkını katmazsak sadece 0,97 pu-
anlık artış kalmıştır. Kısacası 2025 yılı 
TİS maaş zammı daha ilk aydan eri-
miştir. Sendikamızın hesaplamaları-
na göre ise 2025 yılı ilk ayında emek-
çilerin enflasyonu yüzde 5,80 olmuş 

ve enflasyon farkı dikkate alınmadan 
yüzde 6’lık zamdan sadece 0,20 puan 
kalmıştır. TÜİK 2025 yılı Ocak enflas-
yonunu yüzde 5,03 açıklarken Büro 
Emekçileri Sendikası (BES) tarafından 
açıklanan ‘Kamu Emekçilerinin Enflas-
yon Sepeti Araştırması’ sonuçlarına 
göre yüzde 5,80 olmuştur” dedi.

MOL’DAN MÜCADELE ÇAĞRISI

Gıda enflasyonundaki artışa da dik-
kat çeken Devrim Mol “2025 yılı Ocak 
ayında Sendikamız BES tarafından 
açıklanan Kamu Emekçilerinin Enf-
lasyon Sepeti Araştırması sonuçları-
na göre gıda enflasyonu yüzde 4,14 ol-
muştur. Mazot gübre ve ilaç gibi girdi 
fiyatlarındaki fahiş artışlar bazı seb-
ze ve meyve ürünlerinde mevsim ge-
reği artışlar ile uygulanan yanlış tarım 
politikası uygulamaları fiyat artışına 
neden olmuştur. Aylık Kamu Emekçi-
lerinin Enflasyon Sepetinde Gıda ve 

Alkolsüz İçecekler grubunun ağırlığı-
nın yüzde 54,09 olması nedeniyle BES 
TÜFE aylık gıda enflasyonun da artış 
devam etmektedir. Sendikamız BES ta-
rafından açıklanan Kamu Emekçileri-
nin Enflasyonu yıllık bazda ise 2025 
yılı Ocak ayında yüzde 42,12 olan TÜİK 
enflasyonun 18,39 puan üzerinde ger-
çekleşerek yüzde 60,51 olmuştur. Yıllık 
gıda enflasyonu ise TÜİK rakamlarının 
2,56 puan üzerinde gerçekleşerek yüz-
de 44,33 olmuştur” dedi. Devrim Mol 
son olarak, “İktidar kamu emekçilerine 
kemer sıkma politikalarını dayatırken, 
bir taraftan da TÜİK verilerini temel al-
dığı maaş zamları, enflasyon farkları 
ile hepimize kurduğu yoksulluk ve se-
falet tuzağından vazgeçmek isteme-
mektedir. Bu tuzaktan tek çıkış yolu 
yoksulluk sınırı üzerinde, insanca ya-
şamaya yetecek ücret için mücadeleyi 
büyütmekten geçmektedir” ifadeleri-
ne yer verdi.

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB)  Baş-
kanı Ali Çandır, Meclis Başkanı Erdo-
ğan Ekinci, yönetim kurulu üyeleri Ha-
lil Bülbül, Cüneyt Doğan ve Ragıp Gök 
ile birlikte Antalya Toptancı Yaş Sebze ve 
Meyve Komisyoncuları Derneği (ANT-
KOMDER) başkanlığına seçilen Nevzat 
Akcan ve yönetim kurulu üyelerine ha-
yırlı olsun ziyaretinde bulundu. Ziyaret-
te, daha dengeli bir piyasa kurulumu için 
hal sistemi ve hal yasasıyla ilgili görüş 
alışverişinde bulunuldu.

Ali Çandır, Nevzat Akcan’a hayırlı ol-
sun dileklerini iletirken, yeni yönetime 
başarı diledi. Son dönemde hale giren 
ürün miktarında ciddi düşüş yaşandığı-
nı kaydeden Çandır, “Antalya’da üreti-
len domatesin yüzde 10’u, sebzenin yüz-
de 18’i, meyvenin yüzde 9’u halde işlem 
görüyor. Düşünsenize mevcut sistemde 
üretilen 10 domatesten sadece 1’i halde 
işlem görüyor” dedi. Ürünün hal dışın-
da işlem görmesinin piyasa dengeleri-
ni bozduğunu vurgulayan Çandır, “Üre-
tilen ürünün halde işlem görmemesi hal 
piyasasının derinliğini yok ettiği için fi-
yat oluşumu gerçekçi olmuyor. Ürünün 
olmadığı gün fiyat olmaması gereken ka-
dar yükseliyor, ürün olduğu gün olma-
ması gereken kadar düşüyor. Piyasanın, 
fiyatların sağlıklı oluşabilmesi için ürün-
lerin halden geçmesi gerekli. Halde ne 
kadar işlem azalırsa piyasa sığlaşır, ger-
çekçi fiyat oluşumu sağlanamaz” diye 
konuştu.

Hal yasasının yeniden düzenlenme-

si ve bu konuda geç kalınmaması ge-
rektiğini vurgulayan Başkan Ali Çandır, 
“ANTKOMDER ile Borsamız hal yasasıy-
la ilgili birlikte çalışıyor. Hazırlayacağı-
mız taslağı ilgili kurumlara sunacağız. 
Sağlıklı bir yasa çıkarılırsa, ürün fiyatları 
dengesini bulur hem tüketici mağdur ol-
maz hem de üretici ve komisyoncu mağ-
dur olmaz. Piyasanın sağlıklı oluşması 
için üretilen ürünün hallerden geçmesi 
lazım” dedi.

ANTKOMDER Başkanı Nevzat Akcan 
da halde işlem gören ürün miktarının 
ciddi oranda düştüğünü söyledi. Ürün 
maliyetlerinin Avrupa’nın çok üstüne 
çıktığını kaydeden Akcan, dış pazarda fi-
yatlarla rekabet etme şanslarının olma-
dığını belirtti. Doların enflasyon oranı 
kadar, yüzde 50 civarında artması gerek-
tiğini ifade eden Akcan, “Maliyet oranı-
mıza göre, satış fiyatlarımız düşük kaldı. 
Tam sezon ortasında olmamıza rağmen 

halde ciddi bir durgunluk var. Kimse 
ürün hazırlayamıyor” diye konuştu.

‘MARKET LOBİSİ ÇOK GÜÇLÜ’

Komisyonculuğun meslek olduğu-
nu ve her önüne gelenin yapmama-
sı gerektiğini kaydeden Akcan, meslek 
standardının oluşturulması gerektiği-
ni, sertifikası olmayanın komisyonculuk 
yapmaması gerektiğini kaydetti. Mar-
ketlerin lobisinin güçlü olduğunu söyle-
yen Akcan, “Bizim de lobimizi güçlendir-
memiz lazım” dedi. Mevcut hal yasasıyla 
birlikte marketlerin hal dışında tedarik 
sağladığını, bu durumun yerel yöne-
timler için vergi kaybına da neden ol-
duğunu söyleyen Akcan, “Hal yasasını 
yeniden düzenlemeliyiz, bunun için çalı-
şıyoruz. Mevcut haliyle uygulanırsa yaş 
sebze meyve piyasası iyice bozulacak” 
dedi. Akcan, Borsa yönetimine ziyaretleri 
nedeniyle teşekkür etti. DHA

TÜİK başKa 
bES-aR başKa
Büro Emekçileri Sendikası (BES) Antalya Şubesi, Ocak 2025 dönemi için Kamu Emekçilerinin 

Enflasyon Sepeti Araştırması sonuçlarını açıkladı. BES verilerine göre kamu emekçilerinin 
yıllık enflasyonu yüzde 60,51, yıllık gıda enflasyonu ise yüzde 44,33 olarak hesaplandı

GÜVEN 
GÜNEŞ

AKDENİZ Üniversitesi Yerleşkesin-
de yer alan Antalya Teknokent’i ziyaret 
eden Türk Havacılık ve Uzay Sanayii A.Ş. 
(TUSAŞ) Genel Müdürü Dr. Mehmet De-
miroğlu, Antalya Teknokent Genel Mü-
dürü Dr. İbrahim Yavuz ile bir araya gel-
di. Antalya Teknokenk Genel Müdürü 
Yavuz, Dr. Mehmet Demiroğlu’na, Antal-
ya Teknokent’te yürütülen projeler, faali-
yetler, Teknoloji Vadisi projesi ve savun-
ma sanayi alanında yapılan çalışmalar 
hakkında bilgi verdi. Toplantıya, TUSAŞ 
Antalya Yerleşkesi Müdürü Mensur Ta-
hiroviç de katıldı. Görüşmede, Antalya 
Teknokent TUSAŞ Milli Muharip Uçak 
KAAN Ar-Ge ve Tasarım Merkezi’nde yü-
rütülen projeler detaylı şekilde ele alın-
dı. Milli Muharip Uçak KAAN’ın gelişti-
rilmesi sürecinde Antalya Teknokent’in 
üstlendiği rol ve merkezin savunma sa-
nayine sağladığı katkılar değerlendirildi.

ANTALYA TEKNOLOJİ VADİSİ VE            
YENİ YATIRIMLAR

Toplantıda, Antalya Teknoloji Vadisi 
Projesi de gündeme geldi. Antalya Tek-
nokent’in sahip olduğu altyapı ve yeni-
likçi ekosistem çerçevesinde, TUSAŞ’ın 
bölgede gerçekleştirmeyi planladığı yatı-
rımlar hakkında fikir alışverişinde bulu-
nuldu. 2023 yılında imzalanan sözleşme 
ile TUSAŞ, Akdeniz Üniversitesi Antal-
ya Teknokent bünyesinde faaliyetlerini 
sürdüren Antalya Teknokent TUSAŞ Mil-
li Muharip Uçak KAAN Ar-Ge ve Tasarım 
Merkezi kapsamında 25 yıl kullanılmak 
üzere yeni bir Ar-Ge binası inşa etmeye 
hazırlanıyor. Bu Ar-Ge Binası savunma 
sanayi sektöründeki yenilikçi çalışma-
lar ve yeni Ar-Ge projeleri için önemli bir 
merkez olacak.

TUSAŞ Genel Müdürü Dr. Mehmet De-
miroğlu, Antalya Teknokent’in sunduğu 
imkanların savunma sanayi açısından 
büyük fırsatlar sunduğunu belirterek, 
TUSAŞ’ın bölgede gerçekleştirebileceği 
projelere ilişkin değerlendirmelerde bu-
lunacağını ifade etti. Antalya Teknokent 
Genel Müdürü Dr. İbrahim Yavuz ise 
Teknokent’in savunma sanayi sektörün-
deki iş birliklerini artırmaya ve yeni ya-
tırımları teşvik etmeye devam edeceğini 
vurguladı.   İHA

Savunma sanayi 
için ortak adım

başkan ali Çandır: 
Yeni hal yasası şart!

Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır, yaş sebze meyvenin hal dışında işlem 
görmesinin piyasa dengelerini bozduğunu belirtirken, “Sağlıklı bir yasa çıkarılırsa ürün 

fiyatları dengesini bulur hem tüketici hem de üretici ve komisyoncu mağdur olmaz” dedi

SERİK Belediye Başkanı Kadir 
Kumbul, Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Yönetim Kurulu Baş-
kanı Yusuf Hacısüleyman ile bir 
araya geldi.

Görüşmeye, ATSO Genel Sekrete-
ri avukat Aslı Şahin Tekin ve ATSO 
Serik Temsilcisi Hasan Emrah Ya-
vuz da katıldı. Serik ilçesinin eko-
nomik ve ticari yapısı, bölgede iş 
dünyasının karşılaştığı zorluklar 
ve çözüm önerilerinin ele alındığı 
ziyarette, tarım, turizm ve sanayi 

sektörlerinin gelişimi, yerel esnafın 
desteklenmesi, bölgedeki yatırım 
olanaklarının artırılması ile istihda-
mı güçlendirecek ortak proje üze-
rinde duruldu.

Ziyaretten duyduğu memnu-
niyeti ifade eden Başkan Hacısü-
leyman, ATSO olarak Serik’in eko-
nomik kalkınmasını desteklemek 
adına iş birliğine hazır oldukları-
nı belirterek, belediye ile ortak pro-
jeler geliştirilmesi konusunda fikir 
alışverişinde bulundu.  DHA

İstihdamı artıracak 
projeler konuşuldu
Serik Belediye Başkanı Kadir Kumbul ile Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Yusuf Hacısüleyman, 

ilçenin ekonomik kalkınması, yatırım olanakları ve 
istihdamı artıracak projeler üzerine görüştü



Antalya
İstanbul
Ankara
İzmir

14 
6
6 
2
3 

-5
8 
1

ÇarşambaHava durumu
HaFTaLIK

sayfa
3

5 ŞUBAT 2025 ÇARŞAMBA
Salı

12 
5

14 
15

15 
5

15 
6

15 
7

13
8

5 
2

6 
3

6 
3

6
2

6 
3

7 
3

2 
-7

4 
-6

5 
-4

5 
-3

4 
-3

5 
-3

8 
0

9 
0

11 
1

11 
2

11 
2

10 
2

Cuma PazarCumartesi PazartesiPerşembe

Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14164

5 Şubat 2025 Çarşamba

MANAVGAT’TA Aşağı Pazarcı Mahallesi Zübeyde Hanım Caddesi 
üzerinde İbrahim Sözen Caddesi istikametine gitmekte olan Selami 
Ş.’nin kullandığı  kapalı kasa kamyonet yaya geçidinden geçmekte 
olan Nermin B.’ye çarptı. Kazada yaralanan Nermin B., 112 sağlık 
ekibinin olay yerindeki müdahalesinin ardından ambulansla hastaneye 
kaldırılırken hayati tehlikesinin bulunmadığı öğrenildi. İHA

Kamyonet yayaya çarptı 

ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, 
Ocak Ayı İl Asayiş ve Güven-
lik Bilgilendirme Basın Top-
lantısı’nı valilik binasında 

gerçekleştirdi. Toplantıda Vali Şahin’e, 
İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral Ta-
rık Hekimoğlu, Sahil Güvenlik Antalya 
Grup Komutanı Yarbay Tolga Coşkun, 
İl Emniyet Müdür Yardımcısı Musta-
fa Hilmi Özgönül eşlik etti. Toplantıda 
konuşan Vali Şahin, Ocak ayında ge-
çen yılın aynı dönemine göre yaşanan 
olaylarda azalma meydana geldiğini 
söyledi.

Kişilere karşı işlenen 10 önemli suç-
ta ocak ayında 32 bin 143 olay meyda-
na geldiğini söyleyen Vali Şahin, “2024 
yılının aynı ayında 31 bin 425 olay ol-
muştu. Geçen sene aynı ayda aydınlat-
ma oranı yüzde 97,5 iken, yüzde 98,9’a 
arttı. Bu 10 önemli suçun çoğunluğun-
da ortalama yüzde 9,3 azalma yaşan-
dı. Mal varlığına karşı işlenen 9 önem-
li suçta ise toplam olay sayısı 8 bin 848 
oldu. Geçen sene aynı dönemde 11 bin 
278 idi. Yüzde 21,5 bir azalış yaşandı. 
Toplam 991 kişi yakalandı. İfade için 
aranan 2 bin 775 şahıs hakkında da 
işlem yapıldı. Bunlar içerisinde 7 bin 
679’u 0-5 yıl, 1546’sı 5-10 yıl, 218 ise 10 
yıldan fazla hüküm giymiş kişiler var-
dı” dedi.

Ruhsatsız silah ve silah kaçakçılığı 
konusunda çok hassas olduklarını be-
lirten Vali Şahin, “475 silah ele geçirip, 
443 kişi hakkında işlem yapıldı. Orga-
nize suçlarla mücadelede 12 operas-
yon yaptık ve 127 gözaltı, 35 tutuklu, 
91 adli kontrol kararı verildi. Uyuştu-
rucuyla 2 bazlı çalışıyoruz. İmal, tica-
ret ve kullanıcılarla mücadele konula-
rı. İmal ve ticaret konusunda tam 122 
operasyon yaptık. Kullanıcılar ile ilgili 
olaylar sayısı ise 893. Bu operasyonlar 
neticesinde 131 tutuklu ve 149 da adli 
kontrol kararı alındı. Bu operasyonlar-
da 19,6 kilogram esrar, 2,2 kilogram 

kokain, 11,5 kilogram metamfetamin, 
7,4 kilogram bonzai, 20 bin 357 adet 
sentetik esrar, 31 captagon, 22,2 kilog-
ram skunk, 6 kilogram eroin, 32 kene-
vir, 456 excaty hap yakalandı” diye ko-
nuştu.

Siber suçlarla ilgili 299 hesap ya da 
şahıs tespit edildiğini söyleyen Vali 
Şahin, “Trafik denetimleriyle ilgili ar-
kadaşlarımızı tebrik ediyorum. 2 yıldır 
kaza sayısında ve ölü sayısında azal-
ma var. Geçen sene ocak ayında kaza 
yerinde hayatını kaybeden kişi sayı-
sı Antalya’da 12 kişiydi. Bu yıl ocak 
ayında ise 3 kişi. Yüzde 75’lik azalış 

oldu. 2024’te 2023’e göre çok ciddi bir 
azalış sağlamıştık. Geçen yıl aynı dö-
nemde denetlenen araç sayısı ise 417 
bin 577 iken, bu yıl 468 bin 725’e çık-
tı. Yüzde 12’lik artış yaşandı. İşlem ya-
pılan araç sayısı geçen yıl 85 bin 658 
iken, bu yıl ocak ayında 99 bin 469 
ile yüzde 16 bir artış sağlandı. Geçen 
yıl aynı dönemde 33 bin 824 aracı ça-
kar denetiminden geçirdik. Bu yıl 45 
bin 289 da araç kontrol edildi ve 5 ara-
ca işlem yapıldı” dedi. Vali Şahin, 231 
okul servisine de işlem yapıldığını ak-
tardı.

Vali Şahin, geçici koruma altındaki 
Suriyeli sayısının 6 bin 726 olduğunu 
belirtirken, şunları söyledi: “Düzensiz 
göçle mücadelede 15 operasyon yap-
tık. Operasyonda 18 tutuklu, 15 adli 
kontrol kararı alındı ve 18 araca da el 
konuldu. 5 mobil göç noktamızda 15 
bin 765 kimlik denetimi yapıldı ve 537 
düzensiz göçmen tespit edildi. 2025 yı-
lının özellikle denetimler konusunda 
çok daha yoğun geçecek bir yıl oldu-
ğunu ifade ediyorum. Tüm kamu ku-
ruluşlarımız kendi görev alanlarında 
denetim faaliyetlerini arttırarak de-
vam edecek. Suçun işlenmediği ama 
işlenen suçun cezasını en kısa zaman-
da bulduğu bir dönemi inşallah birlik-
te tesis edeceğiz.”  dHa

MANAVGAT’TA ev sahibinin 
tamamen söndürmeden kovayla 
dışarı bıraktığı kül, yangına ne-
den oldu. 

Manavgat’ın Çavuşköy Mahal-
lesinde bir ikamette yangın ih-
barı Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiyesi Manavgat Birimi ve 
Manavgat İlçe Jandarma Komu-
tanlığı Çenger Jandarma Karako-
lu ekiplerini alarma geçirdi. Ü.P. 
isimli vatandaşa ait eve gelen it-
faiye ekibi, yangının vatandaşlar 
tarafından söndürülmesi üzerine 

ekipler yanan yerde soğutma ça-
lışması yaptı.

Jandarma ekipleri tarafından 
yapılan araştırma sonucunda 
yangın anının güvenlik kamera-
sı tarafından kaydedildiği belir-
lendi. İkamet sahibi tarafından 
sobadan çıkarılan kovanın evin 
girişinde bulunan koltuğun üze-
rine bırakıldığı, kova içerisinde-
ki kül tamamen söndürülmediği 
için bir süre sonra koltuğun yan-
maya başladığı ve yangının bü-
yüdüğü belirtildi. İHA

Ölümlü kazalar 
yüzde 75 azaldı
Antalya Valisi Hulusi Şahin, Ocak Ayı İl Asayiş ve Güvenlik Bilgilendirme Basın Toplantısı’nda son 2 yıldır 

kaza ve ölü sayısında azalma olduğunu söyledi. Vali Şahin, “Geçen sene Ocak ayında kaza yerinde hayatını 
kaybeden kişi sayısı Antalya’da 12’ydi. Bu yıl ocak ayında ise 3 kişi. Yüzde 75’lik azalmış oldu” dedi

Valİ Şahİn asayİŞ Verİlerİnİ açıKladı

DÖŞEMEALTI’DA otomobil ile moto-
sikletin çarpışması sonucu meydana 
gelen kazada 2 kişi yaralandı. 

Kaza Bahçeyaka Mahallesi’nde 
meydana geldi. Ramazan O.’nun (50) 
kullandığı 07 EAU 99 plakalı otomobil 
32. sokaktan Atatürk Caddesi’ne çıkış 
yaptığı esnada cadde üzerinde seyir 
halindeki K.C.K.’nin kullandığı 07 BYU 
987 plakalı motosikletle çarpıştı. Ka-
zada motosiklet sürücüsü ile arkasın-
daki yolcu F.Ş. (19) savrularak asfalt 
zemine düştü. Kazayı görenlerin ihba-
rı üzerine olay yerine polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Sağlık görevlileri-
nin olay yerinde ilk müdahaleyi yap-
tığı 2 yaralı ambulanslarla hastanele-
re kaldırıldı. dHa

MANAVGAT’TA U dönüşü yapan 
otomobille motosikletin çarpması so-
nucu meydana gelen kazada motosik-
let sürücüsü yaralandı.

Kaza; Manavgat’ın Şelale Mahal-
lesi Remzi Güven Caddesinde Bayır 
Mezarlığı istikametine seyir halinde-
ki Şükrü Ş.’nin kullandığı 07 AIK 491 
plakalı otomobil kavşak sisteminde U 
dönüşü yaptığı sırada seyir halindeki 
İbrahim Halil K.’nın kullandığı 07 BVG 
347 plakalı motosiklet ile çarpıştı. Ka-
zada yaralanan ve 112 sağlık ekiple-
rinin olay yerindeki müdahalesinin 
ardından ambulansla hastaneye kal-
dırılan motosiklet sürücüsünün haya-
ti tehlikesinin olmadığı öğrenildi.  İHA

Kazada savrulup 
asfalta düştüler

U dönüşü yaparken 
motosiklete çarptı

AKSU’DA meydana gelen trafik ka-
zasında, bir kişi ağır yaralandı.

Kaza, saat 17.00 civarında Pınarlı 
Kavşağı’nda gerçekleşti. Gökhan T’nin 
(35) kullandığı 07 VAR 28 plakalı araç, 
seyir halindeki Süleyman Ş’nin yöne-
timindeki 07 AVY 948 plakalı araçla 
çarpıştı Çarpmanın ardından, Gökhan 
T’nin aracı üst geçidin duvarına çar-
parak durdu.

Kazanın ardından araçta sıkışan 
Gökhan T. olay yerine gelen itfaiye 
ekipleri tarafından bulunduğu yerden 
çıkarıldı ve sağlık ekipleri tarafından 
hastaneye kaldırıldı. Yaralının duru-
munun ağır olduğu öğrenilirken ka-
zayla ilgili inceleme başlatıldı. İHA

aksu’da kaza: 
1 ağır yaralı

MANAVGAT Emniyet Müdürlüğü 
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü 
ekipleri tarafından Herdford Cadde-
sinde gerçekleştirilen trafik uygula-
ması sırasında kontrol için durduru-
lan bir otomobilin teknik değişiklik 
yapılarak abartı egzoz kullandığı belir-
lendi. Trafik ekipleri, yaka kamerasıy-
la abartılı egzoz olduğunu belgelendir-
dikleri araca 7 bin 129 TL cezai işlem 
uygularken, gerekli şartları sağlama-
sı için sürücüye yazılı tutanak teslim 
edildi. İHA

Gürültü kirliliği 
cezasız kalmadı

Söndürülmeyen 
kül yangın çıkardı
Manavgat’ta kovayla dışarıda bırakılan 

söndürülmemiş soba külü nedeniyle 
yangın çıktı. Yangın vatandaşlar 
tarafından söndürülürken itfaiye 
ekipleri soğutma çalışması yaptı

yaralanan sürücüye 
20 bin 701 Tl ceza!

MANAVGAT’TA motosiklet ile 
otomobilin çarpışması sonucu 
meydana gelen trafik kazasın-
da motosiklet sürücüsü yaralan-
dı. Eksikleri bulunan motosiklet 
sürücüsüne toplam 20 bin 701 TL 
para cezası uygulandı.

Kaza; Antalya’nın Manavgat il-
çesi Yukarı Pazarcı Mahallesi Mi-
mar Sinan Caddesi’nde meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, Zey-
nel Şenol Köprüsü istikametin-
den seyir halindeki Cumali A.’nın 
kullandığı 35 YL 130 plakalı oto-
mobil ile Berkant K.’nın kullan-
dığı 07 HJJ 43 plakalı motosiklet 

kavşak sisteminde çarpıştı. Kaza-
da yaralanan motosiklet sürücü-
sü 112 sağlık ekiplerinin olay ye-
rindeki müdahalesinin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırıldı.

Öte yandan, Manavgat Emni-
yet Müdürlüğü Trafik Denetleme 
Büro Amirliği ekiplerince yapılan 
kontrolde sürücü belgesi yetersiz 
olduğu belirlenen motosiklet sü-
rücüsüne ve motosiklet sahibine 
ayrı ayrı 9 bin 267’şer TL, moto-
sikletin muayenesinin olmama-
sı nedeniyle 2 bin 167 TL olmak 
üzere toplam 20 bin 701 TL para 
cezası uygulandı. İHA
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Yurttan
kısa kısa

Sıla bebek için 
ikinci duruşma

TEKİRDAĞ’DA darbedilen ve cinsel 
istismara uğradığı ortaya çıkan Sıla Ye-
niçeri’nin (2) ölümüne ilişkin davanın 
ikinci duruşması, bugün Tekirdağ 2’nci 
Ağır Ceza Mahkemesi’nde görülecek. 
Suça sürüklenen çocuklardan K.A.’nın 
aynı evde birlikte yaşadığı babaanne-
sinin de tanık olarak dinlenmesi talep 
edilmişti. Duruşmada babaannenin 
tanık olarak dinlenilmesi bekleniyor.

Esnafı tehdit eden 
şüphelilere baskın

İSTANBUL’DA tekstil sektöründe 
faaliyet gösteren esnafa yüksek 
faizle borç para verip, ödeyemeyenleri 
aileleriyle tehdit ettiği öne sürülen 
şüphelilere operasyon düzenlendi. 
Operasyonda iş insanı Örfi Bilgin ve 
kardeşi Ziyadin Bilgin ile birlikte top-
lam 4 kişi gözaltına alındı. Şüphelilerin 
evlerinde yapılan aramada ise Seda 
Sayan’ın imzaladığı 7,5 milyon liralık 
bir senet de bulundu. 

Dünya şampiyonu 
yumrukla saldırdı

İSTANBUL bir camide bir dönem 
Dünya Kick Boks Şampiyonu olan bok-
sör Yavuz Özden, iddiaya göre engelli 
tuvaletini tekmeleyerek kontrol ettiği 
için kendisini uyaran temizlik görevlisi 
Osman Amaç’ı yumruklayarak dövdü. 
Çenesi kırılan ve kısmi yüz felci geçi-
ren Amaç ameliyat olurken boksörden 
de şikayetçi oldu. Özden, ‘kasten yara-
lama’ suçundan adliyeye sevk edildi.

Galeria Sitesi’nde 
ilk kazma Mart’ta

DİYARBAKIR’DA 6 Şubat 2023’teki 
ilk depremde 1 blokunun yıkılıp 89 
kişinin yaşamını yitirdiği, diğer 3 
blokunun kontrollü yıkıldığı ve mülk 
sahiplerinin yerinde dönüşüm kararı 
aldığı Galeria Sitesi, Mart ayında 
başlayacak çalışma ile ‘Galeria Yaşam 
Merkezi’ olarak yeniden inşa edile-
cek. Mülk sahipleri, “Hedefimiz, Mart 
ayında da ilk kazmayı vurmak” dedi.

‘Munzur Gözeleri’ 
sit alanı ilan edildi

TUNCELİ’DE, yöre halkı 

arasında kutsal kabul edilen 

ve sarp kayalardan akan 40 su 

kaynağından oluşan ‘Munzur 

Gözeleri’, Cumhurbaşkanlığı 

kararıyla yeniden 1’inci Derece 

Sit Alanı ilan edildi. Sosyal medya 

hesabından yaptığı paylaşımda 

Tunceli Valisi Bülent Tekbıyıkoğlu 

da “Munzur ve Pülümür Vadileri, 

Cumhurbaşkanlığı Kararı ile daha 

sıkı korunacaktır” dedi.

Yere izmarit 
atanlara ceza

ESKİŞEHİR’DE büyükşehir ve 

2 merkez ilçe belediyesi, ortak 

karar alarak kent merkezinde 

yere sigara izmariti, çöp ve 

çekirdek kabuğu vb. atıkları 

atanlara 2 bin 953 lira idari para 

cezası uygulanacağını açıkladı. 

Eskişehir’de yeni uygulamanın 

5 Şubat itibarıyla başlayacağı 

ve para cezalarının Kabahatler 

Kanunu’nun 32/1’inci maddesi 

gereğince kesileceği belirtildi.

Melisa Sözen’e 
soruşturma açıldı

İSTANBUL Cumhuriyet Başsav-

cılığı tarafından oyuncu Melisa 

Sözen hakkında, 2016 yılında 

Fransa’da oynadığı bir dizide 

sözde YPG üniforması giyerek 

canlandırdığı rol nedeniyle ‹Terör 

örgütü propagandası› suçlamasıy-

la soruşturma açıldı. Yurt dışında 

olan Melisa Sözen’in, Türkiye›ye 

dönüşünde polis ekipleri tara-

fından ifadesi alındı. Sözen’in 

gözaltına alınmadığı öğrenildi.

DHA-İHA

Deposu tıka 
basa eser dolu 
Antalya Müzesi 

artık yetmiyor. Yeni bir 
müze binasına ihtiyaç 
olduğu açık… Uzun 
bir süredir tartışılan bir 
konu bu. Kültür bürok-
rasisi ve müze yetkili-
lerinden aldığımız bil-
gilere göre yeni bina, 
mevcut müze binasının 
yerine yapılacak. 
Müzenin önündeki 
bahçeye oturacak olan 
ana gövde, mevcut 
binayı da içine alacak 
şekilde geniş. Yetkililer 
binanın peyderpey yapılacağını söylüyor. Daha 
doğrusu müzenin bir kısmı yapılacak, eserler 
taşınacak. Asıl taşınma ise müze tamamen 
bitirildikten sonra olacak. Gözümde canlan-
dıramıyorum, ama aktarılan bilgiler bu yönde. 
Yeni binanın projesini de, Bakan Mehmet Nuri 
Ersoy’un otellerini tasarlayan mimarlık ofisinin 
hazırladığı söyleniyor. 

ANTALYA’YA 1.2 MİLYARLIK MÜZE

Bu bilgileri daha önce yazmıştık. Gelelim en 
taze bilgilere… 2025 yılı bütçesi Resmi Gaze-
te’de yayınlandı. Kültür ve Turizm Bakanlığı’na 
6 yeni müze yapımı için bütçe ayrılmış. Kütah-
ya, Konya, Konuralp, Isparta, Elazığ ve Antalya 
müzeleri... Detaylar da var. Yeni müze 10 bin 
metrekare, yani 10 dönümlük bir alana otura-

cak. Başlangıç ve bitiş 
tarihleri ise 2024-2027 
olarak görünüyor. 
Yani proje başlamış 
durumda ve 2027’de 
bitecek. Ayrılan rakam 
1.2 milyar… Bunun 
50 milyonluk kısmı bu 
yıl kullanılacak. Bütçe 
böyle söylüyor. 

BAKAN’IN 
MEMLEKETİNE 

YATIRIM

Antalya’yı ilgilen-
diren başka kalemler 
de var bütçede. Mesela 
Kültür ve Turizm 

Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’un memleketi olan 
İbradı Ormana’da kültür merkezi yapımına 
65 milyon ayrıldı. Ormana sokak düzenleme 
projesinin üçüncü etabı da bu yıl başlayacak, 
2027’de bitecek. Ayrılan rakam 100 milyon. 
Side antik kentinin bakım-onarım ve çevre dü-
zenleme projesine 500 milyon ayrıldığı görülü-
yor. 2023’te başlayan projeye şu ana kadar 315 
milyon zaten aktarılmış. Bu yıl da 60 milyon 
harcanacak.

KALEM KALEM ANTALYA BÜTÇESİ

‘Geleceğe Miras’ mottosuyla yürütülen 
arkeolojik kazıları ise bu yıl toplam 1.2 milyar 
ayrıldı. Bunlardan 24 tanesi Antalya’da… Her 
ne kadar ‘kazı’ üst başlığı taşısa da, aslında 
restorasyon, etüt ve karşılama merkezi inşaatı 

için ayrılan bütçeler bunlar. Konuya girmişken 
hepsini yazalım gitsin. Olympos karşılama 
merkezine 90 milyon, Andriake’deki Likya 
Uygarlıkları Müzesi’ne 80 milyon, Limyra’ya 10 
milyon, Phaselis’te restorasyon ve konservasyon 
işlerine 80 milyon, İdyros’ta arkeopark yapı-
mına 350 milyon, Termessos’ta proje hazırlı-
ğına 6 milyon, Perge’ye 30 milyon, Sillyon’a 
15 milyon, Aspendos’a 40 milyon, Side’ye 17 
milyon, Syedra’da karşılama merkezi yapımına 
70 milyon ayrıldı.

ASLAN PAYI SİDE’YE HARCANIYOR

Bitmedi. Biraz soluklanıp devam edelim. 
Gazipaşa’daki Antiocheia ad Cragum kazısı-
na 20 milyon, Syedra’da proje hazırlığına 10 
milyon, Side Tiyatrosu’nun restorasyonuna 600 
milyon, yine Side’de Vespasian Anıtı ve Ta-
kı’nın restorasyonuna 40 milyon, Side Müze-
si’nin restorasyonuna 200 milyon, Aspendos’a 
ziyaretçi merkezi yapımı ve çevre düzenleme-
sine 150 milyon, Aspendos’ta çeşme ve dük-
kanların restorasyonuna 50 milyon, Perge’de 
Helenistik Kuleler ve Stadyum restorasyonuna 
250 milyon, yine Perge’de ziyaretçi karşılama 
ve çıkış merkezleri düzenlemesine 200 milyon, 
İdyros’ta proje hazırlığına 40 milyon, Phaselis 
çevre düzenlemesine 150 milyon, aynı antik 
kentte proje hazırlığına 10 milyon, Myra-And-
riake kazısına 15 milyonluk kaynak aktarılacak. 
Ayrıca 81 ilde arkeolojik kazılara toplam 1 
milyar 260 milyon verileceğini de ekleyelim. Bu 
kalemin ne kadarının Antalya’da kullanılacağını 
henüz bilmiyoruz. Fakat ciddi bir bölümünün 
Antalya’ya geleceğini hesaba katabiliriz.

YENİ MüzENİN PARASI HAzIR

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ELEKTRİK fiyatlarına ya-
pılan zam, emekliler 
tarafından ilginç bir 
eylemle protesto edil-

di. Aylık 417 kWh tüketim sı-
nırını aşan haneler için süb-
vansiyonun kaldırılmasını eleştiren 
emekliler, artan enerji maliyetleri kar-
şısında geçinmenin imkânsız hale gel-
diğini belirtti. Antalya’daki bir alışveriş 
merkezinde bir araya gelen Tüm Emek-
lilerin Sendikası üyeleri, burada gün-
lerini geçirerek tepkilerini dile getirdi. 
Emekliler adına konuşan Tüm Emekli-
lerin Sendikası Antalya Şube Başkanı 
Bilge Torosoğlu, zamların geri alınma-
sını talep etti.

ZAMLAR EMEKLİLERİN                
BELİNİ BÜKTÜ

Elektrik fiyatlarına getirilen kade-
meli ve yüksek oranlı zamlar, Antal-
ya’da emekliler tarafından sıra dışı bir 
yöntemle protesto edildi. Son dönem-
de artan hayat pahalılığı karşısında ge-
çim sıkıntısı çeken milyonlarca emekli, 
bekledikleri maaş artışını alamazken, 
yılbaşından itibaren temel tüketim ka-
lemlerine peş peşe gelen zamlarla ya-
şam mücadelesinde daha da zorla-
nıyor. Özellikle elektrik tüketiminde 
belirlenen yeni kademeli tarifeyle, yıl-
lık 5000 kWh ve aylık 417 kWh tüke-
timi aşan hanelerin sübvansiyon kap-
samından çıkarılması ve bu sınırın 
üstüne çıkıldığında fatura bedelinin 
neredeyse iki katına çıkması, emeklile-
rin tepkisine yol açtı. Artan enerji ma-
liyetleri nedeniyle elektrik ve doğalgaz 
faturalarını ödeyemediklerini dile geti-
ren emekliler, ısınmak için AVM’lerde 
vakit geçirme kararı aldı. Ellerinde ga-
zete ve dergilerle AVM içerisine giren 
sendika üyeleri, saatler boyunca bura-
da oturarak tepkilerini gösterdi. Eylem 
sırasında emekliler, hükümete sesle-
nerek maaşlarının yetersizliğine, ar-
tan zamların geçim koşullarını daha 
da zorlaştırdığına ve sosyal desteklerin 
yetersiz kaldığına dikkat çekti.

İKTİDARA ÇAĞRI

Tüm Emeklilerin Sendikası Antalya 
Şube Başkanı Bilge Torosoğlu, emek-
lilerin ekonomik kriz ve artan zamlar 
karşısında giderek daha fazla mağdur 
olduğunu belirterek iktidara çağrıda 
bulundu. Emeklilerin aldığı maaşların 

enflasyon karşısında eridiğini ve temel 
ihtiyaçlarını dahi karşılamakta zorlan-
dıklarını vurgulayan Torosoğlu, “2025 
yılı için belirlenen maaş artışları, enf-
lasyon oranlarının çok altında kaldı. 
Üstelik resmi enflasyon rakamları bile 
gerçek hayat pahalılığını yansıtmak-
tan uzak. Emeklilerin alım gücü her ge-
çen gün daha da düşerken, zorunlu tü-
ketim kalemlerine gelen fahiş zamlar 
kabul edilemez. Özellikle elektrik, su 
ve doğalgaz gibi temel ihtiyaçlara ya-
pılan artışlar, zaten zor durumda olan 
emeklileri adeta açlığa mahkûm edi-
yor” dedi. 

Torosoğlu, hükümetin emeklileri gör-
mezden geldiğini ve sosyal devlet an-
layışına aykırı politikalar uyguladığını 
söylerken ekonomik şartların bu şekil-
de devam etmesi halinde milyonlarca 
emeklinin temel insani haklarına dahi 
erişemeyeceğini ifade ederek, “Elektrik 
zamları ile birlikte kademeli fatura sis-
temi devreye alındı ve aylık 417 kWh 

tüketimi aşan haneler için sübvansi-
yon kaldırıldı. Yani halk, belirlenen sı-
nırın üzerinde elektrik tükettiğinde ne-
redeyse iki kat fatura ödemek zorunda 
bırakılıyor. Zaten kısıtlı gelirle yaşam 
mücadelesi veren emekliler, bu uy-
gulamayla daha da yoksullaştırılıyor. 
Pek çok kişi artık evinde tasarruf ede-
rek değil, ısınmak ve aydınlanmak için 
AVM’lere sığınmak zorunda kalıyor” 
diye konuştu. Sağlık sisteminde yaşa-
nan sorunlara da değinen Torosoğlu, 
emeklilerin sık sık hastaneye gitmek 
zorunda olduğunu ancak muayene 
katkı paylarına ve ilaç fiyatlarına gelen 
fahiş zamların sağlık hizmetlerini ade-
ta lüks hale getirdiğini belirterek, “Mu-
ayene katkı paylarına yüzde 200 ila 
550 arasında zam yapıldı. Özellikle kro-
nik hastalığı olan, sürekli ilaç kullan-
ması gereken emekliler için bu durum 
kabul edilemez. İnsanlar sağlık hizmet-
lerinden yararlanamaz hale getiriliyor” 
diyerek hükümeti bu yanlış politikala-

rı derhal gözden geçirmeye çağırdı.

SESİMİZ DUYULMAZSA             
EYLEMLER SÜRECEK

Torosoğlu, iktidarın emeklilere yöne-
lik sosyal destekleri artırması gerekti-
ğini vurgulayarak, “Biz sadaka değil, 
hakkımız olan insanca yaşam koşulla-
rını istiyoruz. Çalıştığımız yılların kar-
şılığını almak istiyoruz. İktidar derhal 
maaşlarımızı en az asgari ücret seviye-
sine çekmeli, temel ihtiyaçlardaki fahiş 
zamları geri almalı ve sağlık hizmet-
lerini ücretsiz hale getirmelidir” dedi. 
Tüm Emeklilerin Sendikası olarak mü-
cadeleyi sürdüreceklerini belirten Toro-
soğlu son olarak emeklilerin haklarını 
alabilmesi için toplumsal dayanışma-
nın şart olduğunu ifade ederek, “Bu-
gün AVM’de gerçekleştirdiğimiz eylem 
sadece bir başlangıç. Eğer taleplerimiz 
karşılanmazsa, daha büyük kitlesel ey-
lemler düzenlemekten geri durmaya-
cağız” dedi.

EmEklilErdEn
AVm’dE EylEm
Elektrik zamlarını protesto eden emekliler, enerji maliyetlerini karşılayamadıkları gerekçesiyle 

Antalya’daki bir alışveriş merkezinde toplandı. Tüm Emeklilerin Sendikası üyeleri, gün 
boyunca AVM’de gazete ve dergi okurken hükümete zamları geri çekme çağrısında bulundu

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Avustralya’da 
ölü sayısı arttı

AVUSTRALYA’NIN Queensland eya-
letinde Cumartesi gününden bu yana 
etkili olan şiddetli yağışlar etkisini 
sürdürüyor. Çok sayıda ev ve iş yeri 
sular altına kalırken binlerce kişi ev-
lerinden tahliye edildi. 8 binden fazla 
eve elektrik verilemediği belirtildi. Bir 
tarlada 82 yaşındaki kadının cansız 
bedenine ulaşıldı. Sel felaketinde can 
kaybı 2’ye yükseldi.

Gerhard Schröder 
tükenmişlik yaşıyor

ALMANYA’NIN eski Başbakanı 
Gerhard Schröder, tükenmişlik sendro-
muna yakalandı. Alman basınında yer 
alan haberlerde, son yıllarda Rusya ile 
olan bağları nedeniyle eleştirilen 80 
yaşındaki Schröder’in hastanede te-
davi gördüğü ifade edildi. Habere göre 
Schröder’in doktoru eski başbakanın 
bitkinlik ve belirgin şekilde enerji 
düşüklüğü yaşadığını belirtti.

Lübnan, İsrail’i 
BM’ye şikayet etti

LÜBNAN Dışişleri Bakanlığı’ndan 
yapılan yazılı açıklamada, ülkenin 
New York’taki daimi temsilciliğinin, 
İsrail hakkında, 1701 sayılı kararı ihlal 
ve ateşkes anlaşmasına uyulmaması 
nedeniyle Birleşmiş Milletler Güvenlik 
Konseyi’ne (BMGK) konuyla ilgili 
şikayet dilekçesi sunduğu bildirildi. 
Açıklamada, İsrail’in yükümlülükleri-
ni göz ardı ettiği kaydedildi. 

Peskov: Avrupa 
krize sürükleniyor

RUSYA’NIN Kremlin Sözcüsü 
Dmitriy Peskov, Avrupa’daki askeri 
harcamaların arttığını ve bu artışın 
ekonomik krize neden olabileceğini 
söyledi. Peskov, Avrupa’da militarist 
yaklaşımın giderek daha fazla etkili 
olduğunu vurgulayarak, “Rusya’dan 
gelen tehdit bahanesiyle askeri ve sa-
vunma harcamaları şişiriliyor, Avrupa 
ekonomisi krize sürüklenecek” dedi.

Çin’den ABD’ye 
vergi misillemesi

ÇİN Ticaret Bakanlığı, Çin malla-

rına yüzde 10 ek gümrük vergisi 

getirme kararı alan Trump yöne-

timine misillemede bulunarak 

ABD’den ithal edilen bazı ürünlere 

yüzde 10 ek gümrük vergisi getiri-

leceğini duyurdu. Ayrıca Çin Dev-

let Piyasa Düzenleme İdaresi, ABD 

merkezli arama motoru Google›a 

yönelik tekelleşme karşıtı yasaları 

ihlal ettiği şüphesiyle soruşturma 

başlattı.

Santorini için 
tehlike sürüyor

EGE Denizi’ndeki sismik 

hareketlilik nedeniyle yaklaşık 9 

bin kişinin Santorini Adası’ndan 

ayrıldığı belirtildi. Hava yolu 

şirketleri, okulların da cumaya 

kadar tatil edildiği bölgeden ay-

rılmak isteyenler için ek seferler 

koydu. Uluslararası bir araştırma 

grubunun bugün bölgeye 

giderek özel sensörlü cihazlarla 

denizaltında incelemelerde 

bulunması planlanıyor.

El Salvador’dan 
mahkum teklifi!

ABD Dışişleri Bakanı Marco 

Rubio, El Salvador Devlet Başkanı 

Nayib Bukele ile bir araya geldi. 

Coattepeque’de Bukele’nin ko-

nutunda gerçekleştirilen ve üst 

düzey yetkililerin de bulunduğu 

görüşme yaklaşık 3 saat sürdü. 

Bukele görüşmede, ABD’de suç 

işleyen yasadışı göçmenlerin ücret 

karşılığında El Salvador’daki ha-

pishanelere konulmasını teklif etti. 

DHA-İHA

TARImSAL ilaçların kontrol-
süz şekilde temin edilip mes-
kenlerde kullanılmasının 
halk sağlığı açısından bü-

yük bir tehdit oluşturduğunu 
belirten Ziraat mühendisle-
ri Odası (ZMO) Antalya Şube-
si Başkanı Ali Top, Çiftçi Kayıt 
Sistemi’ne (ÇKS) kayıtlı olma-
yan kişilerin bu ilaçları alma-
sının yasak olduğunu söyledi. 
Bazı fırsatçıların yasa dışı yollarla 
bu ilaçları piyasaya sürdüğüne dikkat 
çeken Başkan Top, bilinçsiz kullanımın 
insan sağlığına ciddi zararlar verdiğine 
ifade ederken vatandaşlara bilinçsiz 
ilaçlama konusunda uyarılarda bulun-
du. Başkan Top, bu tür ilaçların tarım 
alanlarında kontrollü kullanım için 
üretildiğini ancak meskenlerde kulla-
nıldığında uzun vadeli sağlık sorunları 
yaratabileceğini vurgulayarak, 
“Tarım ilaçları, yalnızca tarım-
sal üretim alanlarında, uzman 
kişiler tarafından kullanılmak 
üzere üretilmiş kimyasallardır. 
Çiftçi Kayıt Sistemi’ne kayıtlı ol-
mayan kişilerin bu ilaçları al-
ması yasaktır. Bazı kişiler, yasak 
olmasına rağmen bu ilaçları pi-
yasaya sürmekte ve bilinçsizce 
kullanmaktadır. Bu insan sağlığı 
açısından büyük bir tehdittir. Vü-
cuda girmesi zararlara sebep ola-
bilir” dedi. 

YETKİNLİK UYARISI

Mesken ve iş yerlerindeki halk 
sağlığı ilaçlarının kullanımının, 

bilinçsiz ilaçlama uygulamaları-
nın sadece kullanılan kimyasal 
nedeniyle değil uygulayan kişile-
rin yetkinliği açısından da tehlike 
oluşturduğunu belirten Başkan 
Top, biyosidal ürün uygulamala-
rının yalnızca yetkili kişiler tara-
fından yapılması gerektiğini vur-
gulayarak, “Bu tür uygulamalar, 
biyosidal ürün uygulama ruhsa-
tına sahip olmayan kişiler tara-
fından yapıldığında ciddi riskler 
doğurur. Yetkisiz kişiler, hangi 
ilacın nasıl ve ne miktarda kul-
lanılacağını bilmeden uygula-
ma yapıyor. Ayrıca bu işi dö-

nemsel kazanç olarak gören ve hiçbir 
eğitim almadan ilaçlama hizmeti ve-
ren kişiler, halk sağlığını büyük teh-
likeye atmaktadır. Burada en önemli 
nokta vatandaşların ilaçlama hizme-
ti alırken mutlaka ruhsatlı ve yetkili 
firmaları tercih etmesidir. Aksi halde, 
yanlış ilaçlama uygulamaları ölümcül 
sonuçlara dahi yol açabilir” dedi. 

DENETİMLER SIKLAŞTIRILMALI

İlaç kullanımında aşırıya kaçmanın 
da tehlikeli olduğunu belirten Baş-
kan Top, bilinçsizce kullanılan ilaçla-
rın haşereler kadar insan sağlığını da 
tehdit ettiğini söyleyerek, “Her şeyin 
fazlası zarar, bu ilaçlar da öyle. Doğ-
ru şekilde kullanılmadığında fayda 
yerine zarar verir. Burada sadece ila-
cın içeriği değil ilacı uygulayan kişi 
de büyük önem taşır. Yetkin olmayan 
kişilerin yaptığı ilaçlamalar, yalnız-
ca haşereler için değil insanlar için de 
ölümcül sonuçlar doğurabilir. Bu ne-
denle vatandaşlarımız, ilaçlama hiz-
meti alırken mutlaka uzman ve serti-
fikalı kişileri tercih etmeli, gerekirse 
firmaların yetkinliğini resmi kurum-
lar aracılığıyla doğrulamalıdır” dedi. 

Denetimlerin sıklaştırılması gerek-
tiğini de sözlerine ekleyen Başkan 
Top, bu konuda hem resmi kurum-
lara hem de vatandaşlara büyük gö-
rev düştüğünü, yetkisiz kişilerce yapı-
lan ilaçlamaların önüne geçmek için 
daha sıkı kontrollerin sağlanması ge-
rektiğini ve halk sağlığının korunma-
sı için bilinçli hareket edilmesi gerek-
tiğini ifade etti.

TURİZMİN başkenti Antalya’da bu-
lunan oteller sezon hazırlıklarını sür-
dürürken, İçmimarlar Odası Antalya 
Şube Başkanı Güner Onaran, yaşa-
nan sosyal ortamlarda hem iç di-
zayn hem de kullanış açısından gü-
venlik önemlerinin alınmasının olası 
bir deprem durumunda hayat kurta-
racak etkileri olduğunu belirtti. Dep-
remlerde yaşanan can kayıplarının 
büyük kısmının yapıların çökmesin-
den değil, sabitlenmemiş eşyaların 
devrilmesi, ağır tavan unsurlarının 
düşmesi ve dayanıksız malzemele-
rin kullanılması nedeniyle meyda-
na geldiğini söyleyen Onaran, “Otel-
lerde estetik kaygılar kadar güvenlik 
unsurlarını da göz önünde bulun-
durmak gerekiyor. İçmimarların pro-
fesyonel dokunuşları, sadece görsel 
zenginlik yaratmakla kalmaz, aynı 
zamanda konaklayan misafirlerin 
güvenliğini artırır. Yapısal olmayan 
unsurların yerleşimi, sabitlenmesi ve 
dayanıklılığı içmimarların uzmanlık 
alanına girer” diye konuştu. Eşyala-
rın sabitlenmesinin hayati öneminin 
altını çizen Onaran, “Dolaplar, lava-
bolar, asma tavanlar gibi unsurların 
güvenli şekilde sabitlenmesi gereki-
yor. Deprem sırasında duvara sabit-
lenmemiş bir dolabın ya da ağır bir 

metal kornişin düşmesi bile ölümcül 
sonuçlar doğurabilir. Bu yüzden otel-
lerde mutlaka bir içmimarın dene-
tim ve kontrol süreçlerinde yer alma-
sı şart” dedi.

‘SADECE ESTETİK KAYGILAR             
ELE ALINMAMALI’

Oteller ve diğer kamusal alanlar-
da içmimarların sadece estetik kaygı-
larla değil, güvenlik standartlarını da 
göz önünde bulundurarak çalışmala-
rı gerektiğine dikkati çeken Onaran, 
“İç mimarların denetim yetkileri ge-
nişletilmeli. Hangi malzemelerin kul-
lanıldığı, montaj süreçleri ve güven-
lik testlerinin düzenli olarak kontrol 
edilmesi gerekiyor. Estetik olarak gö-
zümüze güzel geleni değil, hem es-
tetik hem de sağlam ürünlerle çalış-
malarımızı yapmamız gerekiyor. Bu 
nedenle de deprem yönetmeliğin-
de inşaat mühendisleri ve mimarlar-

la birlikte içmimarların da aktif rol al-
ması gerektiğini savunuyoruz” diye 
konuştu. 6 Şubat depremlerinden 
elde edilen verilerin, iç mekan düzen-
lemelerinin hayati önem taşıdığını 
ortaya koyduğunu belirten Onaran, 
“Deprem sonrası yapılan inceleme-
lerde birçok can kaybının, sağlam 
gibi görünen binaların içindeki sa-
bitlenmemiş mobilyalar ve yanlış ta-

sarlanmış yapısal unsurlar nedeniyle 
gerçekleştiği tespit edildi. Bu da bize 
gösteriyor ki sadece bina sağlamlı-
ğı değil, iç mekan güvenliği de hayati 
öneme sahip” dedi.

‘TURİZM SEKTÖRÜNDE 
GÜVENLİK STANDARTLARI 

ARTIRILMALI’

Turizm sektöründe güvenlik stan-
dartlarının artırılması gerektiğine 
vurgu yapan Onaran, “Oteller, ko-
naklama tesisleri ve kamuya açık 
alanlarda içmimarların zorunlu hale 
getirilmesi, hem olası afetlere kar-
şı hazırlıklı olmayı sağlar hem de ko-
naklayan misafirlerin can güvenli-
ğini teminat altına alır. Bu sadece 
estetik bir tercih değil, aynı zamanda 
bir zorunluluktur. İç mimarların süre-
ce dahil edilmesiyle yapılan denetim-
ler, olası felaketlerde can kaybını en 
aza indirir” diye konuştu. Güvenli ya-
şam alanı için binanın iç yapısının da 
önemli olduğunu aktaran Onaran, 
“Güvenli bir yaşam alanı oluşturmak 
yalnızca binanın dış yapısıyla değil, 
iç mekan düzenlemeleriyle de müm-
kündür. Bu nedenle, içmimarların 
denetim süreçlerinde daha etkin rol 
alması için gerekli düzenlemelerin 
yapılması şart” dedi.  DHA

KemeR Belediyesi şubat ayı meclis top-
lantısı, Kemer Belediye Başkanı Necati To-
paloğlu başkanlığında gerçekleştirildi. Şe-
hit Ömer Halisdemir Meclis Salonu’nda 
yapılan toplantı öncesinde Başkan Topa-
loğlu, Bolu’da meydana gelen yangın fa-
ciasında hayatını kaybeden 78 vatandaşa 
Allah’tan rahmet, yaralılara şifa diledi.

Kındılçeşme Günübirlik Kamp Ala-
nı’nın Kemer için çok önemli olduğuna 
değinen Başkan Topaloğlu, “Daha önce 
Kemer Belediye meclisi, ‘Burası Kemer 
Belediyesi’ne verilsin’ diye karar aldı. Bu 
konuda tüm meclis üyelerimize teşekkür 
ediyorum. Daha önce burayla ilgili yü-
rüyüş yaptık. STK’lar, muhtarlar konuş-

ma yaptı. Hepsine ayrı ayrı teşekkür edi-
yorum. AK Parti Kemer İlçe Başkanı Uğur 
Gazioğlu bu konuyla ilgili uğraşıyor. Ama 
hala sonuç alınamadı. Kendisine teşek-
kür ediyorum. Bu işin siyaseti yok. Biz Ke-
mer olarak Kındılçeşme’yi kaybedersek 
yarın Kemer halkına izahını yapamayız. 
Biz dava açacağız. Siyasi güç her zaman 
öndedir. Kındılçeşme bizim olmazsa ol-
mazlarımızdan” dedi.

Toplantıda, VisitKemer projesi ile ilgi-
li yapılan çalışmalardan bahseden Kemer 
Belediyesi Meclis Üyesi Cansın Efir, şun-
ları söyledi: “11 ülkede 1,9 milyon takip-
çiye ulaşan bir reklam çalışması yaptık. 
Buradaki 11 ülke Kemer’e en fazla turist 

gönderen ülkeler. Bütün sosyal med-
ya hesaplarında Kemer’in videoları ya-
yınlandı. Videonun üzerinde yer alan bir 
tuşa tıkladığınız anda Kemer’deki tüm 
otellere yönlendiriliyorsunuz. Bunun dı-
şında kendi sayfamızdan da Kemer’in 
reklamlarını yapmaya devam ediyoruz. 
Bir hafta içerisinde yarım milyon insa-
na ulaştık. Artık turizmin tanıtımı sosyal 
medya üzerinden yapılıyor. VisitKemer 
tanıtım anlamında şu anda bizim en güç-
lü yanımız. Ayrıca erken rezervasyonla-
ra bakıldığında 1 Şubat itibarıyla geçen 
senenin aynı dönemine göre yüzde 27 
daha fazla. Bu da bizler için mutluluk ve-
rici.” DHA

Zirai ilaçlarda
temin tehlikesi
Ziraat Mühendisleri Odası (ZMO) Antalya Şubesi Başkanı Ali Top, tarımsal ilaçların 

yalnızca Çiftçi Kayıt Sistemi’ne (ÇKS) kayıtlı kişiler tarafından alınabileceğini 
ancak bazı kişilerin yasa dışı yollarla bu ilaçları temin edip kullandığını belirtti

‘Otellerde içmimar bulundurulmalı’
İçmimarlar Odası Antalya Şube Başkanı Güner Onaran, 

yaklaşan turizm sezonu ve olası deprem risklerine 
dikkati çekerek otellerde içmimar bulundurmanın 

zorunlu hale getirilmesi gerektiğini vurguladı. Onaran, 
özellikle deprem gibi afet durumlarında iç mekan 

tasarımının hayati rol oynadığını belirtti

kemer’de meclis toplantısı yapıldı
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Özlem
 SOYDAN

Deprem

6 Şubat depremlerinin 
yıl dönümü geldi 
çattı. 6 Şubat 2023 

tarihinde Kahramanmaraş 
merkezli deprem 11 şehri 
yerle bir etti. 50 binden 
fazla insan hayatını kaybetti. 
Yüzbinlerce kişi yaralandı 
ve milyonlarca insan evsiz 
kaldı. Şehirler dümdüz 
oldu. Hala konteynerlerde 
yaşayanlar var.

“Deprem oldu” haberiyle 
uyandık ve felaketin 
boyutundan habersizdik. 
Günler geçtikçe ve haberler 
gelmeye başladıkça acı 
tablonun farkına vardık. 
Deprem haberi 3-4 ay 
gündemde yerini korudu. 
Sonrasında zamanla hayat 
bu felaketi yaşamayan 
insanlar için normale döndü 
ama yaşayanlar içinse bir 
hayatta kalma mücadelesine 
dönüştü. Yaralar ne kadar 
sarıldı net bilmiyoruz. Ateş 
bir kez daha düştüğü yeri 
yaktı.

O dönemde hepimiz 
korkuyla deprem çantaları 
hazırlayıp geceleri 
başucumuzda su ve 
yiyeceklerle uyur olmuştuk. 
Sonra zamanla rahatladık 
ve yaşadığımız coğrafyanın 
deprem kuşağı olduğunu 
unuttuk ya da bu gerçekle 
yüzleşmek istemedik. Hatta 
depremle ilgili konuşan 
uzmanları ‘felaket tellallığı 
yapıyor’ diye eleştirenler 
oldu. Açık ve net, gerçekle 
yüzleşmek istemiyoruz. 
Toplumca acıdan mı 
besleniyoruz bilmiyorum. 
Rahatlığımız korkutucu 
boyutlarda, ihmaller almış 
başını gidiyor. Bir otel 
yangınında bile 79 canımız 
gitti, bu tarz felaketlere 
karşı çok eksiğiz çok… 
Şu an o büyüklükte bir 
deprem daha yaşansa 
manzaranın değişeceğini 
hiç düşünmüyorum. Aynı 
felaketle sonuçlanır gibi 

geliyor. Aynı sorumsuzluk 
aynı bilinçsizlik devam 
ediyor.

Gözler yıllardır beklenen 
İstanbul depremine çevrildi. 
Bu gerçek tersine bir göç 
başlattı. İnsanlar daha 
güvenli yerler tercih etmeye 
başladı ama depremden 
kaçarak mücadele edilmez.

Son günlerde tam da 
6 Şubat depreminin yıl 
dönümüne yakın Ege’den 
deprem haberleri gelmeye 
başladı. AFAD’ın verilerine 
göre, 28 Ocak - 3 Şubat 
2025 tarihleri arasında Ege 
Denizi’nde 570 deprem 
kaydedildi. Uzmanlar, 
bölgede artçı depremlerin 
bir süre daha devam 
edebileceğini söylüyor. 
Bu arada 3 Ocak’ta 
Antalya Körfezi’nde 4,5 
büyüklüğünde deprem 
oldu hatta Alanya’da çokça 
hissedildi. 22 Ocak tarihinde 
de Kaş’ta bir deprem oldu.

Felaket tellallığı yapmak 
istemiyorum ama veriler 
ortada. Ege Denizi’nde 
meydana gelen depremlerin 
ardından, AFAD ve MTA 
tarafından güncellenen 
fay hattı haritasına göre, 
Türkiye’de 45 il ve 110 ilçe 
diri fay hatları üzerinde 
bulunuyor. Yani biz 
ciddi ciddi bir deprem 
ülkesiyiz, önce bu gerçeği 
kabul etmemiz gerekiyor. 
Depremden kaçmak çözüm 
değil, depremle yaşamayı 
öğrenmemiz gerekiyor. 

Mesela Japonya... 
Adamlar sürekli sallanıyor. 
Depremlerin büyüklüklerine 
baktığınız zaman korkutucu 
boyutlarda. Bizim buralarda 
o büyüklükte bir deprem 
olsa taş taş üstünde kalmaz, 
dümdüz oluruz ama 
adamlarda can kaybı bile 
yaşanmıyor. Yani depremle 
yaşamayı öğrenmişler. Darısı 
bizim başımıza…

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, Dö-
şemealtı’nda kurduğu EKDAĞ Halk 
Ekmek Fabrikası ile uygun fiyat-
lı, sağlıklı ve kaliteli  ‘Halk Ekmek’i 

Antalyalılarla buluşturmaya devam ediyor. 
Halk Ekmek Fabrikası’nda modern ve son 
teknoloji cihazlarla üretilen çeşit çeşit ekmek-
ler Muratpaşa, Kepez, Konyaaltı, Döşemeal-
tı ve Aksu ve ilçelerinde bulunan 64 Halk Ek-
mek Büfesi’nde Antalyalılara ulaştırılıyor. 

ÜRÜN ÇEŞİTLERİ ARTIYOR

Birbirinden farklı ekmek çeşitlerinin satıl-
dığı Halk Ekmek büfelerinde, 2024 yılında 

7 milyon 916 bin 778 adet Halk Ekmek va-
tandaşın sofrasına yer aldı. Halk Ekmek’in 
en çok tercih edilen ürünleri ise 200 gr olarak 
satışa sunulan normal ekmek, sade roll ek-
mek, 200 gr kepekli ekmek ve 300 gr köy ek-
meği oldu. 

UYGUN FİYATIYLA TERCİH SEBEBİ

Halk Ekmek büfelerinde 200 gr normal ek-
mek 7,5 TL, 350 gr tam buğday, çavdarlı, sarı 
buğday, tost ekmeği ve çok tahıllı ekmek çe-
şitleri 22,5 TL, köy ekmeği 15 TL ve kepekli 
ekmek 10 TL’den satılıyor. Lezzeti ve kaliteyi 
uygun fiyatla almanın mutluluğunu yaşa-
yan Antalyalılar, artan fiyatlara rağmen zam 
yapılmayan ekmeklere ulaşmanın 
memnuniyetini yaşıyor.

‘LEZZETİ VE KALİTESİ 
ÇOK İYİ’

Halk Ekmek’i ka-
litesinden dolayı 
tercih ettiklerini 
ve severek tüket-
tiklerini söyleyen 
Zehra Hatip isimli 
vatandaş “Halk Ek-
mek’i her gün seve-
rek alıyoruz. Lezzeti ve 
kalitesiyle çok güzel bir ek-
mek. İçerisinde çok fazla bir 

katkı maddesi olmadığı için tercih ediyoruz. 
Halk ekmek fiyatıyla da çok uyguna geliyor. 
Halkımızı düşünen Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Muhittin Böcek’i çok seviyor, çok te-
şekkür ediyoruz’ dedi. 

HALK EKMEK HALKIN         
CEBİNİ DÜŞÜNÜYOR

Halk Ekmek’in halkın 
ekonomisini düşündü-

ğünü kaydeden Mus-
tafa Görgülü isimli 
vatandaş ise şöyle 
konuştu: “Türkiye 
şartlarında bugün 
bir ekmek en az 

12,5 TL’den satılıyor. 
Halkın durumu belli, 

her geçen gün zamlar-
la yaşamaya çalışıyor. Bir 

ekmek deyip geçmeyelim Türk 

sofralarımızın olmazsa olmaz bir parçası. Bu 
temel gıdaya her zaman kolay ulaşılmasın-
da ve uygun fiyatlı olmasında fayda var. Baş-
kanımızın bu konudaki halkçı çalışmalarını 
takdir ediyoruz. Halk ekmeği seviyoruz, sev-
meye devam edeceğiz.” 

FİYATLARDAN MEMNUNUZ

Halk Ekmek’e zam yapılmamasından do-
layı memnuniyetini dile getiren Ayten Öz-
kan Başkan Muhittin Böcek’e teşekkür ede-
rek, “Halk Ekmek’i sürekli alan tercih eden 
birisiyim. Bugün dışarıda bir ekmek 12,5 TL 
olduğu için kalitesinin yanında birazda eko-
nomik nedenlerden dolayı Halk Ekmeği mec-
buren tercih etmek durumundayım. Emekli 
maaşıyla nereye kadar. Her gün zam üstüne 
zam. Halk Ekmek’e de zam olacak diye bekli-
yorduk, ama olmadı çok memnunuz. Başka-
nımıza teşekkür ediyorum” diye konuştu. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

KEPEZ Belediyesi, dere yatak-
larında ıslah çalışmaları gerçek-
leştiriyor. Bu kapsamda Fen İşle-
ri Müdürlüğü ekipleri, Gülveren, 
Avni Tolunay, Ünsal, Şafak ve Ye-
şilyurt Mahallelerinin yağmur 
suyu tahliyesini sağlayan dere 
yatağında kapsamlı ıslah ça-
lışmalarına başladı. Tek Sarnıç 
Kent Parkı içinden geçen dere ya-
tağındaki bu çalışma ile 5 ma-
hallenin yağmur suyunun etkin 
şekilde tahliyesinin sağlaması 
amaçlanıyor. 

Yüksek debili yağmur suları-
nın daha verimli bir şekilde ak-
masını sağlamak için yan kolları 
ile birlikte 1200 metre uzunlu-
ğundaki dere yatağında geniş-
letme, taş tahkimat imalatı dü-
zenlemesi yapılacak. Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, dere ıslah 
çalışmalarını tamamladıktan 
sonra, Park ve Bahçeler Müdür-

lüğü ekipleri de Tek Sarnıç Kent 
Parkı’nda bakım ve onarım ça-
lışmaları gerçekleştirecek. Tek 
Sarnıç Kent Parkı, yaklaşık 70 
bin metrekarelik geniş bir alan-
da ilçeye hizmet veriyor. Park-
ta, serbest piknik alanları, bota-
nik park, 1135 metrelik yürüyüş 
yolu, 615 metrelik bisiklet yolu, 
iki adet basketbol sahası ve açık 
hava spor aletlerinin bulundu-
ğu fitness alanları gibi çeşitli ola-
naklar yer alıyor. Ayrıca parkta 
restoranlar, büfeler ve dinlen-
me alanları da bulunuyor. Par-
kın içinde her yaştan ziyaretçi-
ye hitap eden pek çok aktivite 
alanı bulunuyor. Çocuklar için-
se Shrek, Transformers, Örümcek 
Adam, Batman, Demir Adam, 
Karlar Kraliçesi, Buz Devri gibi 
ünlü çizgi film karakterleriyle do-
natılmış oyun alanları büyük ilgi 
görüyor.   KEPEZ BELEDİYESİ

Antalya Büyükşehir Belediyesi Halk Ekmek, vatandaşlardan yoğun ilgi görüyor. 2024 
yılında 7 milyon 916 bin 778 adet ekmek vatandaşın sofrasına ulaştı. Antalyalılar, artan 

fiyatlara rağmen zam yapılmayan Halk Ekmek’in lezzet ve kalitesinden de memnun

Halk, uygun fiyatlı 
ekmekten memnun

Başkan Kotan 
esnafla buluştu

KONYAALTI Belediye Başkanı Cem Ko-
tan, geçen hafta sonunda Çakırlar Mahal-
lesi’nde bir dizi ziyaret gerçekleştirdi. Baş-
kan Kotan, mahalle ziyaretine Çakırlar 
cuma pazarından başladı. Kapalı pazar ye-
rinde yer alan tezgâhları dolaşarak esnafla 
sohbet eden, sorun ve taleplerini dinleyen 
Başkan Kotan, esnafın, pazar yerinin fizi-
ki şartlarında yapılmasını istediği iyileş-
tirmeleri tek tek not aldı. Çakırlar Mahalle 
Muhtarı Fatih Erkan’ın da yer aldığı esnaf 
gezisinde Başkan Kotan, pazar esnafından 
alışveriş de yaptı.

Başkan Kotan, pazar yeri ziyaretinin ar-
dından, mahalle merkezinde yer alan kı-

raathaneye uğrayarak burada bulunan 
vatandaşlarla çay içip sohbet etti. Kıraat-
hanede bulunan masaları tek tek dola-
şarak hem esnaf hem de vatandaşın so-
runlarını ve taleplerini dinleyen Başkan 
Kotan, bu bölgede şu ana kadar gerçek-
leştirdiği ve önümüzdeki süreçte yapaca-
ğı çalışmaları anlattı. Mahalle sakinleri-
nin beklentilerini önemsediklerini aktaran 
Başkan Kotan, vatandaşın aktardığı talep 
ve önerileri tek tek not aldığını ve bu öne-
rileri dikkate alarak çalışmalar yapacakla-
rını söyledi.

MAHALLE ESNAFINI DA ZİYARET ETTİ

Çakırlar Mahallesi merkezinde yer alan 
işletmeleri de ziyaret eden Başkan Ko-
tan, mahalle esnafıyla da uzun süre soh-
bet etti. Ekonomik olarak zor günlerden 
geçtiklerini vurgulayan mahalle esnafının 
her zaman yanında olduğunu ve sık sık zi-
yaret ettiğini aktaran Başkan Kotan, “Söz 
verdiğimiz gibi, esnafımızla sık sık bir ara-
ya geliyoruz. Sorunlarını, talep ve öneri-
lerini yerinde dinleyip, çözüme yönelik 
çalışmalar yapıyoruz. Esnafımızın ve va-
tandaşımızın yanında olmaya ve esnaf 
dostu projeler üretmeye devam edeceğiz” 
dedi.

Başkan Kotan, esnaf ve vatandaşları zi-
yareti sonrası, Çakırlar Mahallesi Muhtarı 
Fatih Erkan’ı da muhtarlık ofisinde ziyaret 
ederek mahalle sakinleri ve esnafın sorun-
larına yönelik bir süre sohbet etti. Mahal-
lenin öncelikli ihtiyaçları hakkında bilgi 
alan Başkan Kotan, muhtarlık ve beledi-
ye iş birliği ile çalışmalar yapmaya devam 
edeceklerini kaydetti.  DHA

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, Çakırlar Mahallesi’nde bir dizi ziyarette 
bulundu. Çakırlar cuma pazarı esnafıyla bir araya gelen Başkan Kotan, sonrasında 

mahalle merkezinde yer alan kıraathaneyi ve mahalle esnafını ziyaret etti

Su taşkınlarının 
önüne geçiliyor

Kepez Belediyesi, ilçedeki 5 mahallenin yağmur suyu 
tahliyesini sağlayan Tek Sarnıç Kent Parkı içinden geçen 

dere yatağında kapsamlı ıslah çalışmalarına başladı
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 4.AYAK AKTAŞKAYA (2) 

Galatasaray 
hata yapmadı 

Galatasaray, Süper Lig’in 22. haf-
tasında deplasmanda Gaziantep 

Futbol Kulübü’nü 1-0 mağlup etti. Kar-
şılaşmada Galatasaray’a galibiyeti geti-
ren golü devre arasında Süper Lig ekibi 
Eyüpspor’dan transfer edilen Ahmed 
Kutucu kaydederken lider Galatasaray 
bu galibiyet ile Fenerbahçe ile olan 6 
puanlık farkı korumuş oldu. 

Oleksandr Zubkov 
Trabzonspor’da 

Trabzonspor ara transfer döne-
minde çalışmalarını sürdürüyor. 

Bu kapsamda kadrosunu Oleksandr 
Zubkov ile güçlendirdi. Bordo-mavililer, 
fesih bedeli olarak Shaktar’a 6 milyon 
Euro ödeyecek. Rakam, 6 taksit halinde 
ödeyecek. Karadeniz ekibi 2024-2025 
sezonunun geri kalan bölümü için 
oyuncuya 725 bin Euro ödeme yapa-
cak.

Beşiktaş’ta
sürpriz ayrılık 

Beşiktaş, Al Musrati’nin 2024-
2025 sezonu sonuna kadar geçici 

transferi için AS Monaco kulübü ile 
anlaşmaya varıldığını açıkladı. Açık-
lamada, “Profesyonel futbolcumuz Ali 
Mohamed Al Musrati’nin 2024-2025 
sezonu sonuna kadar geçici transferi 
hususunda AS Monaco kulübüyle 
ve oyuncuyla anlaşmaya varmıştır” 
denildi.

Galatasaray Zaniolu’yu 
İtalya’ya gönderdi 

Sarı-kırmızılılar, Zaniolo’nun geçi-
ci transferi konusunda Fiorentina 

kulübüyle anlaşmaya varıldığını KAP’a 
bildirdi. Açıklamada, “Zaniolo’nun, Ata-
lanta ile olan geçici transfer sözleşmesi 
karşılıklı olarak feshedilmiş ve futbol-
cunun, sezons sonuna kadar şarta bağlı 
zorunlu satın alma opsiyonuyla Fio-
rentina’ya geçici transferi konusunda 
anlaşmaya varılmıştır” denildi.

Michy Batshuayi,
Frankfurt’a imza attı 

Galatasaray ile sözleşmesini fes-
heden Michy Batshuayi, Alman 

ekibi Eintracht Frankfurt’a imza attı. 
Galatasaray ile sözleşmesini fesheden 
Batshuayi, Frankfurt ile 2027 yılına 
kadar sözleşme imzaladı. 31 yaşındaki 
forvet, bu sezon Galatasaray formasıyla 
30 maça çıkarken 7 gol, 2 asistlik katkı 
sağladı. 

Manuel Neuer, 
2026’ya kadar uzattı 

Bayern Münih, 38 yaşındaki 
Neuer’in sezon sonunda sona 

ermesi planlanan sözleşmesini bir yıl 
daha uzatarak yeniledi. 2011 yazında 
Schalke’den Bayern’e katılan ve 2017 
yılından itibaren kaptanlığını yaptığı 
kulüpte birçok başarıya imza atan 
Neuer, imza sonrası yaptığı açıklamada, 
Bayern oyuncusu olarak kalmak istedi-
ğini söyledi. 

ANTALyA’dA yaşayan Osman 
Ataberk Çeliktürk, pandemi süre-
cinde yaşanan kısıtlamalar sıra-
sında 7 yaşındayken televizyon 
dizileri izlemeye başladı. İzlediği 
bir televizyon dizisinde gördüğü 
okçuluğa heveslenen Çeliktürk, 
doğum gününde teyzesinden 
kendisine ok almasını istedi. Tey-
zesinin hediyesi karşısında çok 
sevinen Ataberk Çeliktürk, evin 
içerisinde atışlar yapmaya baş-
ladı. Ataberk’in okçuluğa heve-
sini gören annesi Ayşegül ve ba-
bası Erman Çeliktürk, çocuklarını 
bir kursa göndermeye karar ver-
di. Aynı yıl kursa başlayan Çelik-
türk, yayı ilk eline aldığında bü-
yük heyecan yaşadı. Kısa sürede 
kendisini geliştiren Osman Ata-
berk Çeliktürk, bireysel ve takım 
olarak katıldığı yarışmalarda 11 
altın, 4 gümüş, 2 bronz madal-
ya kazandı. Çeliktürk son olarak 
Fransa’nın Nimes kentinde dü-
zenlenen Salon Okçuluk dünya 
Kupası’nda yarıştı. Osman Ata-
berk Çeliktürk, katıldığı ilk ulus-
lararası yarışmada kendi yaş ka-
tegorisinde dünya 2’ncisi oldu. 
Kısa dönemde büyük başarı ya-
kalayan Çeliktürk, kendisine ör-
nek olarak aldığı milli okçu Mete 

Gazoz gibi, ülkesini olimpiyatlar-
da temsil edip madalya kazan-
mak istiyor.

‘DENEMEK İÇİN GELDİM 
KARİYERİM BAŞLADI’

yayı eline her aldığında heye-
canının sürdüğünü söyleyen Os-
man Ataberk Çeliktürk, “Televiz-
yonda izlediğim dizi sayesinde 
okçuluğa merakım başladı. Hedi-
ye alınan ufak yay ile atış yapa-
rak okçuluğa başladım. Sonrasın-
da ailem beni spora yönlendirdi. 
denemek için geldim sonrasın-
da kariyerim başladı. yayı ilk 
elime aldığımda çok heyecan-
lıydım ama istediğim bir şey ol-
duğu için çok mutlu oldum. O 
günden bu yana yayı eli her aldı-
ğımda heyecanım sürüyor” dedi. 
Kazandığı başarılar nedeniyle 
çok mutlu olduğunu belirten Çe-
liktürk, “Fransa’da ilk seriler çok 
heyecanlıydım. Sonrasında du-
rumu toparladım. Şampiyona be-
nim için iyi geçti. Bu durumu ko-
rumayı başararak derece aldım. 
Hedeflerim arasında milli takım-
la olimpiyatlara gidebilmek var. 
Sürekli Mete Gazoz’u izliyorum 
ve kendime idol olarak onu görü-
yorum” diye konuştu. DHA

Antalyaspor Süper Lig’de en fazla gol yiyen ikinci ekip konumunda 
bulunurken şimdiye kadar ligde oynadığı maçlarda Kayserispor ve 

Kasımpaşa kırmızı beyazlılara gol atamayan takımlar oldu

AntAlyAspor’A 
iki tAkım gol AtAmAdı

ANTALyASPOR’uN bu sezon 
savunma zaafı dikkat çeki-
yor.  Antalya temsilcisi, şim-
diye kadar oynadığı 21 lig 

maçında yediği 41 golle, küme düşme-
sine kesin gözüyle bakılan ve 5 puan 
ile ligin dibine demir atan Adana de-
mirspor’un ardından en fazla gol yiyen 
takımın konumunda bulunuyor.  An-

talyaspor 3 takım ile 2 kez karşılaştığı 
toplam 21 maçta sadece iki takıma gol 
sevinci şansı tanımadı. Bunlardın bi-
rincisi, Kasımpaşa oldu. Henüz ikinci 
kez karşılaşmayan iki takımın sezonun 
ilk yarısında İstanbul’da oynanan mü-
cadelesi 0-0’lık eşitlikle sonuçlandı. An-
talyaspor’un gol yemediği diğer takım 
da Kayserispor. İç Anadolu temsilcisi 

ile sezonun ilk yarısında Corendon Air-
lines Park’ta karşılaşan Antalyaspor 
mücadeleden 2-0’lık sonuç ile ayrılır-
ken kalesini gole kapatmayı başardı. 
İki ekip sezonun ikinci yarısında henüz 
karşılaşmadı. Antalyaspor önümüzde-
ki hafta, ligin ilk yarısında 5-2 mağlup 
olduğu Başakşehir’i konuk edecek.  
HABER MERKEZİ

televizyonda gördü
dünya 2’ncisi oldu

Osman Ataberk Çeliktürk, 7 yaşındayken 
televizyon dizisinde görüp heveslendiği 

okçulukta kısa sürede büyük başarı elde etti. 
Bugüne kadar 11 altın madalya kazanan 

Çeliktürk, son olarak Fransa’da düzenlenen 
Salon Okçuluk Dünya Kupası’nda 2’nci oldu
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ANTALYA Büyükşehir Be-
lediyesi’nin ücretsiz sanat ve 
meslek edindirme kursu Ata-
türk Sanat Eğitim Merkezi’nin 
2024- 2025 ikinci dönem kayıt-
larına Antalyalılar büyük ilgi 
gösterdi. 6- 30 Ocak tarihleri 
arasında internet üzerinden 5 
bin 387 vatandaş online kayıt 
yaptırdı. Online olarak yapılan 
ikinci dönem kayıtları için ev-
rak teslimi başladı.

DERSLER 10 ŞUBAT’TA 
BAŞLAYACAK

Sosyal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı’na bağlı Yaygın Eğitim 
Şube Müdürlüğü tarafından 
gerçekleştirilen ATASEM’lerde 
2024- 2025 döneminde istih-
dama yönelik mesleki ve tek-
nik kurslar, sosyal ve kültürel 
kurslar ile yabancı diller ve sa-
nat alanlarında kurslar düzen-
lenecek. ATASEM’lerde dersler 
10 Şubat’ta başlayacak.  DHA

KEPEZ Belediyesi, 5 Şubat 2025 Çar-
şamba günü kadınlar için özel bir mati-
ne düzenliyor. Kadınlar Matinesi, 14.00 
ile 16.00 saatleri arasında Kepez Özgün 
Düğün Salonu’nda gerçekleştirilecek. Et-
kinlikte katılımcıları canlı müzik, sınırsız 
eğlence ve yeni dostluklar kurma fırsa-
tı bekliyor. Bu ücretsiz etkinliğe katılmak 
isteyenlerin 325 60 60 numaralı telefonu 
araması gerekiyor. Kadınların keyifli bir 
zaman geçirebileceği bu matine, eğlen-
celi bir atmosferde gerçekleşecek. Ke-
pez Belediyesi, ilçede yaşayan kadınların 
günlük yaşamın stresinden kısa bir sü-
reliğine de olsa uzaklaştırmak amacıyla 
kadınlar matinesiyle buluşturuyor. Kül-
tür ve sanat etkinlikleri kapsamında dü-
zenlenen ve ücretsiz bir hizmet olan ma-
tine kadınlara, eğlenceli bir sosyal ortam 
sunmayı amaçlıyor.  HABER MERKEZİ

HER yıl ara tatilde 10 binin üzerinde zi-
yaretçiyi ağırlayan Antalya’nın Kepez 
Belediyesi’nin Anadolu Oyuncak Müzesi 
bu yıl da gördüğü yoğun ilgi ile rekor bir 
katılıma ulaştı. Anadolu Oyuncak Müze-
si’ni sömestir tatilinde yetişkinlerle bera-
ber toplam 20 bin 148 kişi ziyaret etti. 15 
farklı temaya sahip 15 salonda yaklaşık 
13 bin 800 oyuncağın sergilendiği müze, 
çocuklar kadar yetişkinlerin de ilgi odağı 
oldu. Kara tahtalı okul sınıfından, masal 
odasına, esnaf sokağından Kaleiçi Soka-
ğı’na, arabalardan, bebeklere kadar bin-
lerce oyuncağa ev sahipliği yapan müze, 
yetişkinlere nostaljiyi yaşattı.

Özel parkı ile toplam 5 dönümlük ala-
na kurulan müzede eğitici, eğlendirici ve 
beceriler kazandıran atölye çalışmaları 
da yapılıyor. İHA

ANTALYA Büyükşehir Belediye-
si’nin yarıyıl tatilinde çocuk-
ların ve gençlerin keyifli vakit 
geçirebilmesi için düzenlediği 

‘Çocuklar ve Gençler için Yarıyıl Tiyat-
ro Şenliği’ yoğun ilgi gördü. AŞT Yıldız 
Kenter Sahnesi’nde, 2 hafta boyun-
ca şehir tiyatrosu oyuncuları tarafın-
dan sahnelenen 5 farklı oyun, çocuklar 
ve gençlerin beğenisini topladı. Tiyatro 
şenliğinde ilk kez tiyatro ile tanışan mi-
nik sanatseverlerin aileleriyle paylaştı-
ğı heyecan ve mutlulukları görülmeye 
değer anlar yaşattı.

5 FARKLI OYUN SAHNELENDİ

Tiyatro şenliğinde ‘Balon Ağacı’, ‘Ma-
rangozun Köpeği Kaştanka’, ‘Romeo+-
Juliet=Aşk(?)’, ‘Zümrüdüanka’ ve ‘Kuş 
Adımları’ oyunları sahneledi. Sahne 
öncesi müzikal ve dans gösterileriyle 
süslenen şenlikte, çocuklar yarıyıl tati-
linde doyasıya eğlendi. Tiyatro oyunla-
rını çok seven çocuklar, şenliğin her ya-
rıyıl tatilinde düzenlenmesini istedi.

‘OYUNLARI ÇOK SEVDİK’

Yarıyıl tatilinde bütün çocuk oyunla-
rına geldiğini ve çok beğendiğini söyle-
yen ilkokul 2’nci sınıf öğrencisi Eliz Yıl-
maz, “Tiyatrolar çok güzeldi, devamını 
da diliyoruz. Her hafta buraya seve-
rek geliyoruz, çok güzel bir yer. Tiyatro 

oyunları ve kuklalar çok güzeldi. Kaş-
tanka oyunundaki köpek, kaz ve do-
muz çok güzeldi. Herkesin izlemesini 
isterim” dedi.

‘TİYATRO ŞENLİĞİNİN                            
SIKI TAKİPÇİSİYİZ’

Görkem Barış Esen, “Bugün arkada-
şımla birlikte eğlenerek ve beğenerek 

güzel bir oyun izledik. Kaştanka oyu-
nunu da beğendim ama benim bu yıl 
en çok sevdiğim oyun Balon Ağacı 
oldu. Kukla oyunu olsa bile çok eğlen-
celiydi” diyerek oyunla ilgili düşünce-
lerini dile getirdi.

Antalya Şehir Tiyatrosu’nun sıkı bir 
takipçisi olduğunu belirterek, kızıy-
la birlikte tiyatro şenliği oyunlarını ya-

kıdan takip ettiğini söyleyen Gamze 
Esen de “Kızımla birlikte Büyükşehir 
Belediyesi tiyatrolarının sıkı takipçisi-
yiz. Her yarıyıl tatilinde oyunları takip 
ediyoruz. Bu yıl da tiyatro şenliğinden 
çok keyif aldık. Kızımla birlikte 3 oyun 
izledik ve hepsini çok beğendik. Başka-
nımıza bu güzel etkinliklerden dolayı 
çok teşekkür ederiz” diye konuştu. DHA

Renkli sömestR 
günleRi sona eRdi
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin yarıyıl tatilinde çocuklar ve gençler için düzenlediği Tiyatro 
Şenliği, ‘Marangozun Köpeği Kaştanka’ oyunuyla sona erdi. Şenlik boyunca birbirinden güzel 

5 farklı tiyatro oyununu takip eden çocuklar ve gençler unutulmaz bir yarıyıl tatili geçirdi

Kepez’de kadınlar 
matinede buluşuyor

Yarıyıl tatilinin adresi 
Oyuncak Müzesi oldu

Sınav 
kaygısı için 

psikolojik 
destek

KEPEZ Belediyesi, sınav kaygısıyla başa çıkmayı öğrenmek 
isteyen öğrencilere yönelik özel bir atölye çalışması düzenledi. 
Psikolog rehberliğinde gerçekleştirilen atölyede, öğrencilere sı-
nav kaygısını tanıma, olumsuz düşüncelerle başa çıkma, sınav 
sürecinde anne-baba tutumları, nefes ve gevşeme egzersizleri 
gibi önemli konularda bilgi veriliyor. Toplamda 6 oturumdan 
oluşan bu atölye, her grup için maksimum 5 kişi için düzenle-
niyor. Atölye çalışmalarına katılmak isteyenler 0 242 338 11 
22 no’lu telefon hattından gerekli bilgilere ulaşabilecekler. İHA

atasem kurslarında 
ikinci dönem başlıyor

Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı Atatürk Sanat Eğitim Merkezi (ATASEM) 
kurslarının 2024- 2025 ikinci dönemi için 5 bin 387 vatandaş online kayıt yaptırdı. 

ATASEM 2024- 2025 ikinci dönem eğitim öğretim yılı kursları 10 Şubat’ta başlayacak

MURATPAŞA Belediyesi’nin 
bu yıl ilk kez düzenlediği An-
talya Çiçek Desenleri Günleri 
kapsamında yarışacak liseler 
açıklandı.

8-9-10 Mayıs tarihlerinde zi-
yaretçiye açık olacak etkinlik-
te, öğrenciler Muratpaşa Bele-
diyesi’nin tesislerinde üretilen 
çeşitli tür ve renkte kesme çi-
çekleri kullanarak en güzel çi-
çek desenini oluşturmak için 
yarışacak. 15 okuldan 10’ar ki-
şilik gruplar halinde katılım 
sağlanacak yarışmada, her 
ekibe bir resim öğretmeni reh-
berlik edecek.

Yarışma öncesinde, çeyrek 

asırdan fazladır çiçek festivali 
düzenleyen ve UNESCO Dün-
ya Mirası Listesi’nde yer alan 
Sicilya’nın Noto kentinden ge-
len bir heyet, öğrencilere uy-
gulamalı teknik eğitim vere-
cek. Eğitim sürecinin ardından 
yarışmacılar, Fener Park’ta 
başvuru sırasında gönderdik-
leri çiçek deseni eskizlerini 
gerçeğe dönüştürmek için kı-
yasıya mücadele edecek.

Jüri tarafından değerlendi-
rilecek çiçek desenleri arasın-
dan en başarılı olanlar ödül-
lendirilecek. Tüm katılımcı 
takımlara ise katılım sertifika-
sı verilecek. DHA

Liseliler çiçek deseni 
yarışmasına katılacak
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